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کذب است 
رئیس کل دادگســتری استان اصفهان، اجرای حکم پنج نفر در اصفهان را تکذیب 
کرد. روابط عمومی دادگســتری استان اصفهان اعلام کرد: »محمدرضا حبیبی رئیس کل 
دادگســتری اســتان در پی انتشــار مجدد اخبار کذب در خصوص اجرای حکم ۵ نفر از 
اغتشاشــگران در اصفهان تأکید کرد: هیچ گونه تعییــن وقت برای اجرای حکم ۵ نفر از 
اغتشاشگران که تشریفات قانونی اجرای آن طی شده باشد وجود نداشته و اخبار منتشره 

در خصوص اجرای این احکام از پایه کذب است.«

اخبار ویژه ...

سیاسی

ســرویس سیاسی- محمد هاشمی 
در مورد اهمیت انتخابات ۱۴۰۰ می گوید: 
ما امروز در این موقعیت با بحث بحران ها 
روبرو هستیم و یک بحران نداریم. امروز 
کرونا مســائل زیادی از جمله بیکاری را 
به کشــور تحمیل کرده اســت. از طرفی 
مردم وضعیت معیشــتی خوبــی ندارند 
و ســخت در فشار هســتند. ما با بحران 
روابط خارجی روبرو هستیم و با دشمنانی 
چون آمریکا روبرو هســتیم و با برخی از 
کشورهای منطقه روابط پر تنشی داریم در 
چنین شــرایطی باید کسی به مقام ریاست 
جمهوری برســد که در کارنامه خدمات 
خود تجربه اداره کردن در چنین شــرایط 

بحرانی را داشته باشد.
محمد هاشمی، فعال سیاسی اصلاح 
طلــب در گفت وگویی در پاســخ به این 
ســوال که ســال آینده انتخابات ریاست 
جمهوری در پیش اســت ولی کشــور با 
مشکلات متعددی روبرواست و شرایطی 
ویژه ایجاد شــده است. پیش بینی شما از 
انتخابــات ۱۴۰۰ چیســت و اهمیت این 
انتخابــات را چگونه ارزیابــی می کنید؟ 
اظهار داشــت: در انتخابات ۱۴۰۰ رییس 
جمهور جدید و شــوراهای اسلامی شهر 
انتخاب خواهند شد. این انتخابات ریاست 
جمهوری با توجه به تشــدید تحریم ها و 
مســاله کرونا و وضعیت اقتصادی کشور 
از اهمیت بسیار زیادی برخوردار است و 
اینبار نباید آزمون و خطا کرد به این معنا که 
نباید به افرادی که با شعار وارد می شوند و 
شعار های نسبتا خوبی ارائه می کنند ولی 
در مسئولیت بد عمل کرده اند اعتماد کنیم .
بر این اســاس نباید یک دور دیگر به 
شــعار ها اعتنا کنیم و باید افرادی را برای 
این مسئولیت انتخاب کنیم که اولا تجربه 
موفقی در مدیریت داشــته باشــند، ثانیا 

دارای برنامه ای منســجم و مناسب برای 
عبور از بحران باشند.

مردم وضعیت معیشتی خوبی 
ندارند و سخت در فشار هستند

وی افزود: ما امروز در این موقعیت با 
بحث بحران ها روبرو هستیم و یک بحران 
نداریم. امروز کرونا مسائل زیادی از جمله 
بیکاری را به کشــور تحمیل کرده است. 
از طرفی مردم وضعیت معیشــتی خوبی 

ندارند و سخت در فشار هستند. 
ما با بحران روابــط خارجی روبرو 
هســتیم و با دشمنانی چون آمریکا روبرو 

هســتیم و با برخی از کشــورهای منطقه 
روابط پر تنشــی داریم در چنین شرایطی 
باید کسی به مقام ریاست جمهوری برسد 
که در کارنامــه خدمات خود تجربه اداره 
کردن در چنین شــرایط بحرانی را داشته 
باشد وگرنه شعار و مناظره های تلوزیونی 
و فحش دادن بــه همدیگر و طرح ادعاها 
که حاصلی جز تضعیف نظام و دســتاورد 
های انقلاب و سو استفاده دشمنان متعدد 
را بــه دنبال ندارد، اثرگذار نیســت، چون 
ایــن طیف خواهند گفت که ما از ابتدا می 
گفتیم این ها قاتل و دزد هســتند و شــما 

قبول نمی کردید.
بــرای انتخابــات ۱۴۰۰ باید 
کســانی را برای مدیریت کشــور 

انتخاب کــرد که آزمون خود را پس 
داده اند

هاشــمی با بیان اینکه باید اشخاصی 
را کاندیدا کرد که امتحان خود را پس داده 
باشند و برنامه خوبی برای اداره کشور ارائه 
کننــد گفت: برنامه ها بایــد برای عبور از 
بحــران ها در حوزه های مختلف عملی و 
کاربردی باشد. کرونا شرایط خاصی ایجاد 
کرده و عدم توجه به این شــرایط موجب 
بالا رفتن تلفات جانی می شود، این خطری 
برای کشــور است. اینکه امروز آزاد کردن 
برخی مراســمات و واگــذار کردن کار به 
مــردم را می بینیم مردم هم وقتی می بینند 
دولت محدودیت ها را برداشــته است می 

گویند کرونا تمام شد و خبری نیست. 
مردم در شرایط محدودیت احساس 
خواهند کــرد کرونا همچنان وجود دارد. 
وقتی دولت سخت گیری کرد شاهد پایین 
آمدن تلفات و خالی شدن تخت ها بودیم و 
زمانی که خوشبینانه گفتند مساجد و پاساژ 
ها و پارک ها باز شــود و رفع محدودیت 
کردند به این فاجعه و بلا رسیدیم که امروز 
قدرت کنترل آن را ندارند. نه تخت و نه آی 
سی یو و نه امکانات دیگری ندارند. برای 
انتخابــات ۱۴۰۰ باید از افرادی که چنین 

خطاهایــی می کنند عبور کرد و کســانی 
را برای مدیریت کشــور انتخاب کرد که 

آزمون خود را پس داده اند.
تامین معاش روز به روز برای 

مردم سختتر می شود
وی تصریح کرد: انتخابات شــورا ها 
نیز حساس اســت ولی این حساسیت به 
اندازه انتخابات ریاست جمهوری نیست. 
امروز مشــکلات مردم بسیار زیاد است. 
فشارهایی از سوی برخی نهاد ها از جمله 
شهرداری و دارایی و… به مردم وارد می 
شود و ناراحتی ها را مضاعف می کند. در 
چنین شرایطی به مدیران و مسئولانی نیاز 
داریم که نمک بر زخم مردم نپاشند با مردم 
باشند و مشکلات مردم را در نظر بگیرند، 

فرصت شغلی ایجاد کنند. از سختگیری ها 
صرف نظر کنند.

در چنیــن شــرایط ســختی نباید 
دستفروشی را که گوشه خیابان بساط پهن 
کرده بگیرند و از کار بی کار کنند. این نهاد 
که انتخاب می شود مستقیما با مردم سر و 
کار دارد و باید درد مردم را احســاس کند. 
تامین معاش روز به روز برای مردم سختتر 
می شــود و این عزیــزان باید درد مردم را 
چشیده باشــند و مشکلات مردم را لمس 
کرده باشــند و برای حل مشکلات تلاش 
کنند. نباید حالا که به جایی رسیده اند اگر 
خدای ناکرده از گذشــته عقده و مشکلی 

داشتند حالا بخواهند انتقام جویی کنند.
انتخابات بــه جای یک روز در 

مدت زمان بیشتری برگزار شود 
ایــن فعال اصلاح طلب با بیان اینکه 
امســال نباید برای مشــاغلی مثل ریاست 
جمهــوری آزمون و خطا انجام شــود و 
باید انتخاب صحیحی داشته باشیم اظهار 
داشــت: البته اگر وضعیت کرونا به همین 
ترتیب ادامه پیدا کند قطعا میزان مشارکت 
مــردم در انتخابــات کمتر خواهد شــد 
بخصوص مساله ممنوعیت برای تجمع در 
این شــرایط اهمیت ویژه ای پیدا می کند. 

تجمع خلاف پروتکل بهداشتی است.
وزارت کشور می تواند به این منظور 
تغییراتی در سیستم اجرای انتخابات ایجاد 
کنــد مثلا انتخابات به جــای یک روز در 
مدت زمان بیشــتری برگزار شود و زمان 
را زیادتــر کنند تا مــردم بتوانند با رعایت 
پروتکل بهداشتی حضور پیدا کنند. چون 
عمل کردن در چهارچوب قبلی مشارکت 
را پایین می آورد و شاید انتخاب اصلح در 

آن شرایط امکان پذیر نباشد.
وی در مورد اینکه پیش بینی شما در 
مورد تنوع کاندیداها چیســت؟گفت: من 
نمی دانم من فقط معیار گفتم. تجربه نشان 
داده اســت که تنوع کاندیدا در انتخابات 
شــورا های شهر در ایران زیاد است چون 
در این مورد نظارت شورای نگهبان مطرح 
نیست. در ریاســت جمهوری محدودتر 
عمل می شــود و بیش از پنج شــش نفر 
اجازه ورود به رقابت ها را پیدا نمی کنند. 
ولــی حضور افراد در مرحله ثبت نام بالا و 

متنوع است. 
چون مــن ارتباطی بــا هیچ یک از 
جریــان های فکری و جناح ها ندارم فکر 
مــی کنم تحلیل نکنم و باید از خودشــان 

پرسید.

سرویس سیاســی- نماینــده مردم 
تهــران در مجلس دهم گفــت: نمایندگان 
باید بدون هرگونه شتابزدگی از ظرفیت ها 
و توان کارشناسی معاونت قوانین مجلس 
و مرکز پژوهش ها در ارائه طرح ها استفاده 

کنند. 
 محمــود صادقی  دربــاره عملکرد 
مجلــس یازدهم طی دو مــاه اخیر گفت: 
مجلــس یازدهم به مدت ۲ ماه اســت که 
تشکیل شده اما به نظر می رسد نمایندگان 
هنوز از فضای تبلیغاتی و احساسی فاصله 
نگرفته اند و این فضا بر کارهای جدی غلبه 

دارد.
دبیرکل انجمن اســلامی مدرســین 
دانشــگاه ها افــزود: مرکــز پژوهش های 
مجلس گزارشی از میزان طرح ها و لوایحه 
ارائه شــده را منتشر کرده که نشان می دهد 
لوایح با پشــتوانه کارشناسی بهتری انجام 
می شــود و طرح هــا از این جهت ضعیف 
هســتند. هر چند که حق مجلس ارائه طرح 

است ولی بیشتر طرح ها از نظر کارشناسی 
ضعیف هستند و ایراد قانون اساسی دارند.

صادقی با تاکید بر اینکه برخورداری از 
پشتوانه کارشناسی در طرح های ارائه شده 

و پرهیز از حرکات نمایشی باید در دستور 
کار نماینده های مجلس یازدهم قرار گیرد، 
اظهار داشــت: تعداد  زیادی از نمایندگان 
دوره یازدهم تازه وارد هستند و تا بخواهند 
با امکانات، فرصت هــا و محدودیت های 

مجلس آشنا شوند،  زمان نیاز دارد.
وی افــزود: از طرفی مقابل نماینده ها 
مونیتوری قرار دارد که روز شمار معکوس 
پایان دوره ۴ ســاله آنها را نمایش می دهد 

تا متوجه باشــند که هــر روز که می گذرد 
فرصتی از دست رفته است.

صادقی با تاکید بر اینکه نمایندگان باید 
به دور از شــتابزدگی از پشتوانه کارشناسی 
معاونت قوانین و مرکز پژوهش ها مجلس 
اســتفاده کند، افزود: بعضی از طرح هایی 
که در مجلس یازدهم ارائه می شــود کمی 
نگران کننده است؛ یک مورد طرح نظارت 
بر انتخابات شــوراها بود که سبب خلعیت 
مجلس و ســهیم کردن شــورای نگهبان و 
قوه قضائیه در این زمینه می شــود یا طرح 
دیگر مربوط به ترکیــب هیات نظارت بر 
رفتار نمایندگان است که علاوه بر مجلس،  
شورای نگهبان و قوه قضائیه را در این باره 

دخالت خواهند کرد.
صادقی استفاده از نظرات کارشناسی 
نخبگان، اساتید و انجمن های علمی توسط 

کمیســیون ها را مهم دانست و گفت: مرکز 
پژوهش هــای مجلس نیــز ذخیره خیلی 
خوبی اســت که در طول زمان شکل گرفته 
و ارتباط قابلی با بدنه دانشگاهی دارد و نیاز 

است این بدنه تقویت شود.
نماینده پیشین مجلس با تاکید بر اینکه 
اقدامات نظارتی مجلس باید تقویت شود، 
گفت: قانونگذاری ها خیلی زیاد شــده در 
حالی کــه اقدامات نظارتی برخط، تقویت 

سیستم های الکترونیک و همچنین تقویت 
جایگاه دیوان محاسبات بسیار مهم است.

وی یــادآور شــد: در دو دهــه اخیر 
بعضی از دستگاه ها خود را از نظارت دیوان 
محاسبات خارج کردند. البته در دوره دهم، 
مجلس طرحی برای بازگشت این دستگاه ها 
تحت نظر دیوان محاسبات ارائه  کرد که با 

مداخله همان دستگاه ها نهایی نشد.
صادقی به عدم تشــکیل کمیســیون 
حقوقی و قضایی بــه عنوان یکی از ارکان 
حقوقــی مجلــس یازدهم اشــاره کرد و 
اظهارداشــت: کمیسیون حقوقی و قضایی 
نبض مجلس به عنوان قــوه قانون گذاری 
اســت و اینکه هنوز این کمیسیون تشکیل 
نشده، عجیب است. نماینده پیشین مجلس 
افزود: البته به نظر می آید یکی از دلایل این 
موضوع نگاه محلی نمایندگان به حوزه های 
انتخابیه است. نمایندگان تلاش می کنند در 
کمیسیون هایی مشــغول به فعالیت شوند 
کــه که امکانات بهتری برای حوزه انتخابیه 

فراهم کنند.
وی ورود نیروهــای جوان و با انرژی 
را نقطه قــوت  مجلس یازدهم عنوان کرد 
و در عیــن حال گفت: اگر نیروی جوان به 
نیروهای با تجربه اتــکا نکند این فرصت 

ممکن است به تهدید تبدیل شود.
نماینده دوره دهم مجلس شــورای 
اسلامی با تاکید براینکه تنوع سلایق سیاسی 
در مجلس یازدهم کم اســت، خاطرنشان 
کرد: اگر تنوع سلایق سیاسی وجود داشت 
به نوعی رقابت ایجاد می شد ولی این فضا 
در مجلــس یازدهم دیده نمی شــود و به 

نحوی فضای مجلس تک قطبی است.

سرویس سیاسی- پس از ثبت حقوقی 
و صــدور پروانه فعالیت در ســازمان امور 
اجتماعی کشور، پروانه فعالیت »مجمع ملی 
ســازمان های مردم نهاد جوانان« به امضای 

وزیر کشور رسید. 
پس از پیگیری اعضای هیات موسس 
مجمع ملی ســمن های جوانان در راستای 
اجــرای بند ۷ تفاهم نامــه همکاری وزارت 
کشور و وزارت ورزش و جوانان، طی مراحل 
و تشــریفات اداری در وزارت کشور و اداره 
ثبت شــرکت ها و موسســات غیرتجاری، 

ایــن نهاد غیــر دولتی در تاریــخ ۲۱ تیر ماه 
۱۳۹۹ به شــماره ثبت ۴۹۹۹۶ و شناسه ملی 
۱۴۰۰۹۲۷۸۶۹۹ در ســازمان ثبت املاک و 

اسناد جمهوری اسلامی ایران ثبت شد.
پس از ثبت حقوقــی و صدور پروانه 
فعالیت در سازمان امور اجتماعی کشور، روز 
چهارشــنبه ۸ مرداد ماه ۱۳۹۹ پروانه فعالیت 
»مجمع ملی ســازمان های مردم نهاد جوانان 
کشــور« طی لوحی به امضــای عبدالرضا 

رحمانی فضلی وزیر کشور رسید.
علی یزدان پناه احمدآبادی سخنگوی 

مجمع ملی ســمن های جوانان در این رابطه 
گفت: پروانه فعالیت مجمع ملی سازمان های 
مــردم نهــاد جوانان پس  از طــی مراحل و 
تشــریفات اداری در وزارت کشــور و اخذ 
شناسه ملی و ثبت توسط وزیر کشور امضاء 
شد و این اقدام به طور حتم مشارکت اجتماعی 

جوانان را در جامعه افزایش می دهد.
وی تاکید کرد:  برخی جوانان که قصد 
عضویت در این مجموعه را داشته باشند، باید 
با مراجعه به ســامانه ثبت سمن های وزارت 
ورزش و جوانان برای تاسیس سازمان مردم 

نهاد جوانان درخواست دهند.
ســخنگوی مجمع ملی ســمن های 
جوانان همچنین با اشاره به فعالیت سه هزار 
سمن در حوزه جوانان ادامه داد: این ساختار 
به صورت مســتقل و مردمی در تسهیل امور 
فرابخشــی ســمن های جوانان تاثیرگذار 

خواهد بود.
به گفته یزدان پناه احمدآبادی، به زودی 
ایــن پروانه با حضور وزیر کشــور و وزیر 
ورزش و جوانــان به نمایندگان مجمع ملی  

تحویل داده می شود.

در انتخابات ۱۴۰۰ نباید به شعارها 
اعتماد کرد

 باید اشخاصی را کاندیدا کرد که امتحان خود را پس داده باشند و برنامه خوبی برای اداره کشور ارائه کنند. 
برنامه ها باید برای عبور از بحران ها در حوزه های مختلف عملی و کاربردی باشد.

ســرویس سیاسی-  وزیر کشور از ابلاغ عنقریب دستورالعمل برگزاری مراسم ماه 
محــرم خبر داد و ضمن تأکید بر اینکه تمامی دســتورالعمل ها برای صیانت و حفاظت از 
جان مردم است، ابراز امیدواری کرد: با رعایت دستورالعملها در ماه محرم، جلوه ای از نظم، 

انضباط، تعهد، مسؤولیت پذیری و اعتقادات و باورها را به نمایش بگذاریم. 
دکتر عبدالرضا رحمانی فضلی در حاشــیه بیســت و هشتمین جلسه کمیته امنیتی، 
اجتماعی و انتظامی ستاد ملی کرونا که در سالن پیامبر اعظم )ص( وزارت کشور و با حضور 
وزیر آموزش و پرورش، اســتاندار و شهردار تهران، معاونان وزارت بهداشت و معاونان و 
نمایندگان سایر دستگاهها و سازمان های عضو کمیته برگزار شد، با اشاره به اینکه در این 
جلسه کمیته، دستورکارهای متنوعی مورد بحث و بررسی قرار گرفت، اظهار کرد: نخستین 
دستور کار، بررسی نحوه برگزاری مراسم ماه محرم بود که این موضوع در ستاد ملی مدیریت 
بیماری کرونا تصویب شده و مقرر بود کمیته امنیتی، اجتماعی و انتظامی بر اساس نظرات 

بخش های مختلف اجرایی و همچنین بهداشتی و درمانی دستورالعملی آماده کنند. 
وی افزود: این دســتورالعمل، تهیه شــده است که در جلسه امروز مطرح شد. برخی 
دوستان نظراتی داشتند که مقرر شد این نظرات، ظرف دو روز آینده اعمال شود تا پس از آن، 
دستورالعمل مورد نظر را ابلاغ کنیم. وزیر کشور از همه مردم ایران، مبلغان، مداحان، هیأت 
ها، خطبا، هیأت امنای مساجد و حسینیه ها خواست تا با رعایت دستورالعملها در ماه محرم، 
جلوه ای از نظم، انضباط، تعهد، مسؤولیت پذیری و اعتقادات و باورها را به نمایش بگذارند. 
رحمانی فضلی همچنین خاطرنشــان کرد: رعایت این دســتورالعمل ها قطعی بوده 
و ضمانت های اجرایی لازم، پیش بینی شــده اســت اما ما همواره بالاترین ضمانت های 
اجرایی را مردم عزیز می دانیم؛ چرا که تمامی کارهایی که صورت می گیرد و دستورالعمل 
ها برای صیانت و حفاظت از جان مردم اســت. بنابر این تقاضا و تمنا داریم که همه دســت 
اندرکاران این موضوع، بایستی با وزارت بهداشت و درمان نهایت همکاری را داشته باشند 
و این دستورالعمل ها بدرستی رعایت شود.  وزیر کشور با اشاره به نزدیک شدن آغاز سال 
تحصیلی جدید و فعالیت مدارس، گفت: وزارت آموزش و پرورش در جلسه امروز طرحی 
را ارائه کرد که بر اساس آن، سه سناریو برای شرایط سفید که شرایط عادی تلقی می شود، 
زرد و قرمز طراحی شده است که در این جلسه مقرر شد، وزارت آموزش و پرورش مبنای 
کار را بر بدترین ســناریو قرار دهد. با این حال در مناطقی که وضع ســفید یا زرد دارند، بر 
مبنای متناسب عمل خواهد شد.  وی اضافه کرد: مقرر شد بسترها و زیرساختهای ارتباطاتی 
و الکترونیکی برای استفاده از فضای مجازی تقویت شود.  رحمانی فضلی افزود: یکی از 
دغدغه ها و نگرانی ها، کمبود تبلت و موبایل هوشمند برای دانش آموزان در بخش هایی از 
کشــور و یا برای افرادی اســت که توان و وسع مالی ندارند، است که مقرر شد اقداماتی در 

این زمینه صورت گیرد. همچنین برای تأمین ماسک نیز مقرر شد اقداماتی صورت گیرد.
وزیر کشور تصریح کرد: در نهایت، تصمیم بر این شد که وزارت آموزش و پرورش با 
قوت و با در نظر گرفتن همه ظرفیتها و تجربه ای که در این چند ماه داشتند، و همچنین بهره 
گیری از تجربه جهانی، بخوبی عمل کند تا در حوزه آموزش و پرورش دچار ضعف نشویم. 
رحمانی فضلی با اشاره به اینکه بررسی شیوع بیماری در شهر تهران یکی از موضوعات مهم 
مورد بحث جلســه امروز بود، گفت: گزارش هایی از سوی ستاد مقابله با کرونای تهران و 
وزارت بهداشت و درمان ارائه شد که بر این اساس، روند بیماری را کماکان در شهر تهران 

نگران کننده می دانند.  
وی با اشاره به اینکه تهران، مرکز همه امور و فعالیتها، کالاها و خدمات است، تأکید 
کرد: بر همین اساس، اهمیت و ارزش تهران از منظر تأثیرگذاری  در تسری و شیوع بیماری، 
بسیار بالاست.  وزیر کشور اشاره کرد: برنامه هایی در همین راستا در جلسه امروز مطرح شد 
که در صورت تصویب در ستاد ملی مدیریت بیماری کرونا، اجرا خواهد شد و باید شرایط 
را در تهران تا حدودی سختگیرانه تر کنیم و خواهش داریم مردم نیز مراعات لازم را انجام 
دهند. وی همچنین تصریح کرد: الحمدلله بر اساس گزارشهای ارائه شده، در حوزه رعایت 
شرایط بهداشتی از جمله زدن ماسک و فاصله اجتماعی آمارها در کشور بسیار بهبود یافته 

است اما کماکان نیز باید از کمترین احتمال بی توجهی جلوگیری کنیم. 
وزیر کشور در پایان گفت: طرحی نیز از سوی بسیج در خصوص مدیریت هوشمند 
در حوزه های مختلف بهداشتی و درمانی ارائه شده بود که با توجه به کمبود وقت، مقرر شد 
در جلسه بعدی کمیته مطرح و بررسی شود تا بتوانیم هوشمندانه تر و با استفاده از وسایل و 

روشهای دقیق تر شرایط را کنترل کنیم.

سرویس سیاسی- سفیر پیشین ایران در کره جنوبی پیشنهاد کرد که ایران از قدرت 
خود در تنگه هرمز و خلیج فارس جهت برخورد با کره جنوبی و مجبور کردن این کشور 
جهت آزاد کردن پول های بلوکه شده ایران در سئول استفاده کند.  فریدون انتظاری با بیان 
اینکه در ارتباط با اقدام کره جنوبی در عدم پرداخت طلب ایران ، وزارت خارجه ودولت 
نباید در این زمینه مماشــات کنند و باید با قدرت  عمل کنند ، افزود: اخیرا راه حل هایی 
از سوی برخی از افراد در این ارتباط مطرح شده مثلا اینکه ورود کالاهای کره جنوبی به 
کشور را محدود کنیم  و این کالاها را به نوعی تحریم کنیم ، در حالیکه این تصمیم موثر 
نیست و این کالاها اگر از مسیر قانونی نتوانند بیایند به وسیله قاچاق چیان وارد بازار می 

شوند و این تصمیم باعث افزایش میزان قاچاق در کشور می شود.
وی همچنین با بیان اینکه برخی از افراد نیز پیشنهاد دادند که  فیلم ها و یا سریال های  
کره ای در تلویزیون پخش نشــود و در این ارتباط محدودیت هایی ایجاد شــود، گفت: 
این راهکار نیز به مانند راهکار فوق راهکاری بچه گانه و نادرســت اســت که نمی تواند 
منجر به نتیجه ای شود.این دیپلمات پیشین کشورمان با تاکید بر اینکه در این ارتباط باید 
بــا قــدرت برخورد کرد ، اظهار کرد : ما باید برای کره این موضوع را تبیین کنیم که رابطه 
اروپا و واشنگتن ربطی به رابطه تهران - سئول ندارد و آنها باید تحت هر شرایطی طلب 

ایران را پرداخت کنند.
وی با اعتقاد بر اینکه تاکنون وزارت خارجه و دولت در مورد کره جنوبی مماشات 
کرده اند در حالیکه باید با قدرت بیشتری در این زمینه عمل کنند و سفیر کره را نیز احضار 
کنند گفت: پولی که در کره بلوکه شــده اســت پول مردم ایران است، پولی که اکنون مردم 

و کشور به شدت به آن نیاز دارند. 
بنابراین ما در این زمینه می توانیم از دیپلماسی عمومی قوی و کنترل شده ای استفاده 
کنیم تا این موضوع به مطالبه عمومی تبدیل شوند و کره ای ها مجبور شوند به اجرای این 
مطالبــه تن بدهند.انتظاری با بیان اینکه حتی در این چارچوب وزیر امور خارجه یا وزیر 
صمت و یا اقتصاد و دارایی می توانند به کره ســفر کرده و این موضوع را پیگیری کند، 
گفت: به نظر می رســد در مذاکره مســتقیم و رو در رو در این سطح بهتر بتوانیم به نتیجه 
برسیم. وی با بیان اینکه کره ای ها از یک طرف به ما لبخند می زنند و از طرف دیگر پول 
هــای ملــت ایران را پرداخت نمی کننــد ، تاکید کرد : به نظرم نه تنها با کره، حتی با دیگر 
کشورهایی که پول های ایران را بلوکه کرده اند ولی ادعای تعامل با ایران را دارند باید با 
قدرت برخورد شود.این دیپلمات پیشین کشورمان با بیان اینکه دادستان کل کشور باید به 
عنوان مدعی العموم شکایتی را علیه کره جنوبی تنظیم کند و قوه قضائیه در این عرصه به 
کمک وزارت خارجه و دیگر دستگاه های مسئول بیاید گفت: ما می توانیم این موضوع 
را از طریق دیپلماسی بین المللی از جمله طرح شکایت در سازمان ها و مجامع بین المللی 
نیز  به پیش ببریم.انتظاری با اعتقاد بر اینکه کره جنوبی در واقع یک ایالت آمریکاســت، 
گفت: ما باید به آنها بگوییم که ما می فهمیم که چقدر آمریکا در کره نفوذ دارد و شما از 

آن حساب می برید ولی ارتباط شما با واشنگتن ربطی به ما ندارد.
انتظاری در پایان گفت:  در صورتی که راهکارهای مورد اشــاره نتیجه نداد ،ایران 
می تواند از قدرت خود در تنگه هرمز و خلیج فارس نیز جهت برخورد با کره جنوبی و 

مجبور کردن این کشور به پرداخت مطالبات مردم ایران استفاده کند.

وزیر کشور: 

دستورالعمل برگزاری مراسم ماه 
محرم بزودی ابلاغ می شود

سفیر پیشین ایران در کره جنوبی:

ایران از قدرتش در تنگه هرمز و 
خلیج فارس برای برخورد با کره 

جنوبی استفاده کند

محمد هاشمی: 

محمود صادقی: 

نمایندگان از ظرفیت های مرکز پژوهش ها بیشتر استفاده کنند

با امضای وزیر کشور؛

پروانه فعالیت مجمع ملی جوانان صادر شد 

وزیر خارجه کانادا

عناصر داخلی 

کنکور یک میلیون نفری 

انتقاد تند معاون 

شکایت کرده ام

محمود دولت آبادی 

بدون ترس و لکنت 

نظر مصباحی مقدم 

مطالبه میثم مطیعی 

وزیر امور خارجه کانادا بر لزوم انتشار تمام داده های جعبه سیاه هواپیمای اوکراینی 
توسط ایران تاکید کرد. فرانسوا فیلیپ شامپاین وزیر امور خارجه کانادا در توییتی با اشاره 
به دیدار هیات ایرانی با طرفین ذینفع حادثه هواپیمای اوکراینی مدعی شــد که ایران باید 
عواقب حادثه رخ داده را قبول کرده و بار دیگر بر لزوم انتشار تمام داده های جعبه سیاه توسط 
ایران تاکید کرد. در بیانیه ای که پس از اولین دیدار هیات ایرانی با طرفین ذینفع منتشر شده 
است، بر پایبندی به تعهدشان نسبت به تداوم همکاری تاکید کرده  و از ایران خواسته اند 
تا غرامت کامل حادثه هواپیمای PS۷۵۲ را پرداخت کند. هیات ایرانی و طرفین ذینفع 
همچنین در خصوص تدارکات جلسات مذاکرات آتی به گفت وگو پرداخته اند.همچنین 
در این بیانیه از ایران خواســته شده تا مطابق با استانداردهای بین المللی تحقیقاتی کامل، 

بارز و مستقل انجام دهد.

حجت الاسلام مجتبی ذوالنوری، نماینده قم و رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس با اشاره به ماجرای انفجار سایت هسته ای نطنز هر گونه حمله موشکی، 
پهپادی و راکتی را به این تاسیسات منتفی دانست. ذوالنوری با اشاره به بازدید میدانی از 
سایت نطنز تصریح کرد: بررسی های انجام شده از بازدید میدانی، ارتباط با سازمان انرژی 
اتمی، ســپاه، ارتش، وزارت اطلاعات، وزارت خارجه و دیگر دســتگاه ها نشان می دهد 
احتمال پهپادی، موشکی و حمله از طریق هواپیما و بمب و راکت به این تاسیسات منتفی 
اســت. او که با صداوســیما گفت و گو می کرد، افزود: این بررسی های حاکی از آن است 
که منشــأ این انفجار بیشــتر از سوی عناصر داخلی بوده است که فعلا از بیان جزییات آن 
معذوریم. ذوالنوری همچنین درباره مرگ قاضی منصوری در رومانی گفت: این موضوع 
در قوه قضائیه، موشکافانه در حال بررسی است و ما هم با آن ها در تماس هستیم. او تاکید 
کرد: با توجه به این که این جنایت در خارج کشور اتفاق افتاده، بخشی از کار در اختیار آنها 

نیست و کار با کندی پیش می رود که طبیعی است.

احمد نادری، نماینده مردم تهران و عضو کمیســیون آموزش و تحقیقات مجلس 
شــورای اسلامی در صفحه شخصی خود در توئیتر خاطرنشان کرد: مسئولان برگزاری 
کنکــور بــه مردم توضیح دهنــد آزمون های ۷۰۰ هزار و بالای یــک میلیونی را  چگونه 
می خواهند مدیریت کنند؟ متن توییت عضو کمیسیون آموزش مجلس به شرح زیر است: 
همانطور که دو شب پیش اعلام کردم، نسبت به رعایت کامل پروتکل ها در کنکور دکترا 
تردید داشتیم و تضمین خواستیم که جدی گرفته نشد. وضعیت امروز این نگرانی را تایید 
کرد. آیا وقت آن نیست تا مسئولان برگزاری، به مردم توضیح دهند آزمون های ۷۰۰ هزار 

و بالای یک میلیونی را  چگونه می خواهند مدیریت کنند؟

حمدمهدی تندگویان با اشاره به سخنان مقام معظم رهبری در ایام محرم در یک پیام 
توئیتری نوشت: »بهترین توصیه ها برای عزاداری محرم  در کلام  رهبری خطاب به منبری ها 
و مداحان بیان شد و لازم الاجراست، ولی ظاهرا نظام آموزش و پرورش ما حریف مافیای 
کنکور نیست گروهی که برای تامین منافع مالی نه سلامت و جان برای آنها اهمیت دارد، نه 

حجم ناامیدی جوانان در مواجهه با کنکور و اقدام به مهاجرت از ایران«.

محمدرضا رضایی کوچی، رئیس کمیسیون عمران مجلس گفت : بنده اخیراً شکایتی 
را نسبت به آقای سید مصطفی آقامیرسلیم تنظیم کرده و به هیات نظارت بر رفتار نمایندگان 
فرســتاده ام تا مدارک ایشان در خصوص رشوه ۶۵ میلیاردی را که در رسانه ها علیه بنده 
مطرح می کند را بررسی و بر اساس آن تصمیم بگیرند.آقای میرسلیم باید بر اساس مدارک 
اعلام کند که این مبلغ به چه کسی و چه زمانی پرداخت شده است و هیات نظارت هم با 
بررسی اسناد با فرد یا افراد متخلف برخورد کند. فرقی هم نمی کند فرد متخلف بنده باشم 

یا آقای قالیباف و یا شخص آقای میرسلیم!

محمود دولت آبادی، در سالروز تولدش، دهم مرداد ماه، در یادداشتی نوشت: با دل 
خونین... سپاسگزارم از همه شما جوانان و دوستانی که زادروز این محمود را به یاد آورده اید 
با همزمانی نشر و پخش اسب ها، اسب ها از کنار یکدیگر و به این مناسبت در گوشه و کنار 
یادی از من می دارید.قدرشناسی از یکایک شما که حوصله به خرج داده و مستقیم زادروز 
مرا یادآوری کرده اید.دشــوار است در این زمانه دلگزای و فترت برگزاری اجتماعات، و 
خواستِ من کماکان حفظ صحّت و سلامتِ شما همگان است.بنا بر این بیش و پیش از 
هرچه گفتنی است می خواهم آرزو کنم که سبب ساز هیچ آسیبی نباشم. از آن که همواره 

آرزومندِ تندرستی، بهروزی و سرفرازی شما بوده ام و هستم.

یک فعال سیاســی گفت: نماینده مجلس باید بتواند بدون ترس و لکنت نقد کند.
علی صوفی در گفتگو با ایســنا، در ارتباط با برخی اظهارنظر ها مبنی بر ضرورت نظارت 
شورای نگهبان بر مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: مجلس دو وظیفه عمده قانون گذاری 
و نظارت بر دســتگاه های اجرایی را داراست که برای این امر شانش مصونیت قضایی را 
به این قوه داده اند. وی اظهار کرد: در قانون اساسی جایگاهی که برای نمایندگان مجلس 
به جهت اجرای وظایفشــان در نظر گرفته اند، بسیار بالاست. این فعال سیاسی بیان کرد: 
نماینده باید آزاد باشد و بتواند بدون لکنت و نگرانی و ترس، هر انتقادی از هر مقامی دارد 
آن را مطرح کرده و احساس عدم امنیت هم نداشته باشد. صوفی در ادامه چنین ابراز عقیده 
کرد: این نظرات که نظارت باید از بیرون قوه قانون گذاری صورت گیرد، باعث می شود 
به تدریج مجلس از جایگاه خودش خارج شود. بر آن اساس به تدریج جایگاه نمایندگان 

مجلس کم می شود و تیر خلاصی بر آزادی این قوه زده می شود.

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با بیان اینکه سیاست های آمریکا علیه ایران 
بــا تغییرات رئیس جمهــور و روی کار آمدن دموکرات ها تغییری نمی کند، گفت: نباید 
فرصت همکاری با روسیه و چین را از دست داد. حجت الاسلام غلامرضا مصباحی مقدم 
عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام در رابطه با تعاملات با دو دولت چین و روسیه 
اظهار داشــت: نظام جمهوری اســلامی ایران یک نظام مستقل است و نظامی است که 
روی پای خود ایستاده و استقلال سیاسی صد در صد و کاملی دارد. البته شعار نه شرقی 
نه غربی که در آغاز انقلاب جمهوری اسلامی ایران داده شد، یک شعار استراتژیک در 
نظام جمهوری اسلامی است یعنی نه وابستگی به شرق و نه وابستگی به غرب.وی عنوان 
کرد: معنای عدم وابســتگی، عدم همکاری نیست بلکه می تواند همکاری و پیمان های 
اقتصادی و سیاسی با کشور های مختلف و با روابط متوازن و متعادل صورت بگیرد به 
گونه ای که این روابط حکایت از سلطه دولتی نسبت به دولت جمهوری اسلامی ایران 
نکند. اکنون که غربی ها با رفتار دولت آمریکا به شدت ایران را تحت فشار تحریم ها قرار 
داده اند و از ســوی دیگر روزنه ای برای همکاری میان ایران و چین و همکاری ایران و 
روسیه و سایر کشور ها از جمله کشور های همسایه اتفاق افتاده است ما باید این فرصت 
را مغتنم شــماریم و با این کشــور ها روابط دوجانبه و چندجانبه سیاسی و اقتصادی و 

احیاناً همکاری های نظامی داشته باشیم.

میثم مطیعی، مداح در حســاب کاربری خود در توییتر درباره برگزاری عزاداری 
محرم نوشت: تابع تصمیمات ستاد ملی کرونا هستیم؛ اما یک حرف بزنید. میثم مطیعی 
مداح در حســاب کاربری خود در توییتر با اشــاره به تاکید رهبری درباره حرف شنوی 
از ســتاد ملی کرونا نوشت: ســلامت مردم بیش از دیگران، برای هیأتی ها مهم است ما 
تابع تصمیمات ستاد ملی کرونا هستیم؛ اما یک حرف بزنید. نه مثل تجربه روز عرفه که 
نهــاد آ صبــح یک چیز بگوید، ظهر نهاد ب یک چیز، عصر همه خلاف هم! او در ادامه 
عنوان کرد: عید غدیر نزدیک اســت. اگر نظــری دارید اولا بین خودتان جمع بندی و 

ثانیا زودتر اعلام کنید.

 انتخابات شورا ها نیز حساس است ولی این حساسیت به اندازه 
انتخابات ریاســت جمهوری نیست. امروز مشکلات مردم بسیار 
زیاد اســت. فشارهایی از سوی برخی نهاد ها از جمله شهرداری و 
دارایی و… به مردم وارد می شــود و ناراحتی ها را مضاعف می 
کند. در چنین شرایطی به مدیران و مسئولانی نیاز داریم که نمک 
بر زخم مردم نپاشــند با مردم باشــند و مشکلات مردم را در نظر 
بگیرند، فرصت شغلی ایجاد کنند. از سختگیری ها صرف نظر کنند.

صادقی به عدم تشکیل کمیسیون حقوقی و قضایی به عنوان یکی 
از ارکان حقوقی مجلس یازدهم اشاره کرد و اظهارداشت: کمیسیون 
حقوقــی و قضایی نبض مجلس بــه عنوان قــوه قانون گذاری 
اســت و اینکه هنوز این کمیسیون تشــکیل نشده، عجیب است.


